
  

Jaaroverzicht 2013 Natuurgroep Lunetten 

De onderstaande onderwerpen stonden in 2013 op onze agenda: 

1. Overleg met de gemeente 

Dit jaar hebben we weer vaak en regelmatig overleg gehad met de gemeente. En wel 

met Gitty Korzuise, Bettine Leiss(bomen) en met Christiaan Sack. In oktober zijn we door 

de wijk gefietst met Christiaan Sack i.v.m. bomenbeleid. Lies Konig is door de gemeente 

ingehuurd als projectleider van de sporendriehoek en wij hebben haar een aantal malen 

uitgenodigd op onze vergadering ( zie verder onder punt sporendriehoek). 

Intern en ook met gemeente doorgesproken: wij bespreken veel voor met ambtenaren, 

maar alle besluiten worden voorgelegd op openbare bewonersvergaderingen die de 

gemeente organiseert. 

In juni zijn we met de plantendeskundige van de gemeente (dienst Natuur-en 

milieucommunicatie) Wim Vuik door de wijk gefietst.  

Het gehele jaar kwamen ‘we’ elkaar ook maandelijks tegen op de KNNV cursus: de 

Hooilandjesacademie.  

Dit jaar hebben we geen schouw gehad met Christiaan Sack. Wel veel –telefonisch en 

mondeling-overleg. Voor 2015 staat er weer een schouw gepland.  

2. Vragen & reacties & divers 

We kregen, via Bol en/of website vragen over:  

o beheren van Lunet I en II: vrijwilligerstekort aldaar. Doen we niets mee. 

o Twee leden hebben een cursus gevolgd en kunnen en mogen nu bosmaaier 

werken bij onze poelen. We zijn heir meer dan blij mee. 

o Meegelopen met schouw door winkelcentrum. Doel: vergroenen en verbeteren.  

  

3. Musketon 

  We vergaderen ongeveer eens per 6-8 weken in de Musketon. Omdat reserveren toch 

nog wel eens fout loopt, regelt Christien de reserveringen. 

4. P.R. 

Gezien het weinige rendement en beschikbaarheid menskracht stonden we niet op 

wijkevenementen, zoals voorgaande jaren. We denken wel na over het geven van 

bekendheid aan onze groep. Liever organiseren we excursies. Zo willen we jaarlijks een 

excursie te organiseren door de natuurtuin. Als de vleermuiskasten bewoond zijn, 

organiseren we ook hier avondexcursies. 

In juni vond de jaarlijkse excursie in de Natuurtuin plaats.  

In het najaar hebben we onze eerste groene wandeling door Lunetten gehouden, naar 

het idee van de historische wandeling van Maarten. Weinig bezoekers, maar we gaan er 

wel mee door. Opzet is dat er voor allerlei planten- en diersoorten iets verteld wordt 

tijdens de wandeling. Ook over het groenbeheersplan, de Natuurgroep Lunetten en de 

samenwerking met de gemeente komen aan bod. We lopen een rondje van ca. 5 km.  



De werkdagen aan de salamanderpoel worden vooraf gegaan door publiciteit op 

wijkniveau, soms ook in de pers en in november op de landelijke site ‘natuurwerkdag’. 

Dit zorgt incidenteel voor een nieuwe vrijwilliger. 

Het BOL heeft een enorm uitgebreid groen-archief. Wij zijn er globaal door heengegaan 

en hebben ca. 700 pagina’s aan nota’s en stukken gedigitaliseerd.  

We zijn op bezoek geweest bij zelfbeheergroep De Tol. 

 

5. Sporendriehoek 

Lies Konig, projectleider van de sporendriehoek voor de gemeente Utrecht,bespreekt met 

ons de plannen en voortgang van de sporendriehoek: een nieuw wandelgebied voor 

Lunetten met een doorsteek naar Amelisweerd.  

Ook willen wij de grondopslag zo ingepast wordt in het nieuwe plan dat daar de 

hondenuitlaat komt en er plek komt voor festivals. Over al dan niet afgraven van grond- 

voorstel van Gitty Korzuise) (een goede startsituatie geeft: nl arme grond, dus 

verwachting soortenrijkdom en mooie soorten) is nog niets toegezegd.  

6. Bomen 

Er is contact geweest met gemeente over bomen kap en aanplant van a) boomgaard, b) 

Stelviobaan en c) Furkabaan en Simplonbaan. 

7.  Groenbeheerplan 

 We zijn begonnen met het herlezen van dit plan. We zijn ook begonnen met het 

inventariseren van de ecologische ‘natuurkernen’ en ontdekten dat we ze niet meer 

allemaal konden terugvinden. Komend jaar gaan we dit verder bekijken en bespreken 

met betreffende ambtenaren. 

Het (door bezuinigingen) veranderende maaibeleid van de gemeente, houden we scherp 

in de gaten. Men accepteert afgezette gebieden, zolang wij dat maar zelf doen. Hiermee 

voorkomen we dat bijv. Orchideeën voor de zaadzetting al gemaaid worden.  

8. Schapen 

In maart zijn we naar een bijeenkomst geweest. Nadien hebben we niets meer gehoord. 

Een en ander kan te maken hebben met reorganisatie gemeente. Zij moeten immers hun 

fiat geven. 

9. Vlinders 

Het is lastig om een vlinderidylle door de wijk te realiseren, omdat de onderhoudskosten 

hoog zijn en niet gedekt worden door de Vlinderstichting, die deze vlindervriendelijke 

omgevingen initieert. Op dit moment hopen we dat er toch een vlinderidylle gerealiseerd 

wordt in sporendriehoek.  

10.  Salamanderpoelen 

We hebben zoals in voorgaande jaren de twee salamanderpoelen beheerd. Er is 

geïnventariseerd en veel onderhoud gepleegd. 

11. Ringslangen 

De ringslangenbroeihoop in park de Koppel is opnieuw aangelegd. Voorlopig hebben we 

daar nog geen ringslangen waargenomen. 

 

http://www.vlinderstichting.nl/content.php?id=547/
http://www.vlinderstichting.nl/content.php?id=547/


   12. Vleermuizen 

Er zijn her en der kasten opgehangen, die door de Natuurgroep gecontroleerd worden. 

13. Op de agenda in 2015 

De volgende onderwerpen staan in elk geval op onze agenda:  

 Wat is een goede plek voor festivals 

 Hoe actueel is het groenbeheerplan anno 2015? 

 Aandacht voor samenwerking opvolger Christiaan Sack 

 Archiveren & digitaliseren van het oude BOL-archief  ‘groen’.  

 Beheer Natuurtuin 

 


